
2015D12957 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën, heeft over de 15e halfjaarsrapportage 
van de Belastingdienst (Kamerstuknummer 31 066, nr. 233) de navolgende 
vragen ter beantwoording aan de Staatssecretaris van Financiën 
voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie,
Duisenberg 

De adjunct-griffier van de commissie,
Van den Eeden 
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Nr. Vraag 
1 Het amendement van het lid Neppérus bij de Wijziging van enkele 

wetten met het oog op de bestrijding van fraude in de toeslagen en 
fiscaliteit (Wet aanpak fraude toeslagen en fiscaliteit), kamerstuk-
nummer 33754–13, is eind 2014 aangenomen. Is dit amendement al 
omgezet naar wet- en regelgeving en is het effectief gebleken? 

2 Kunt u een overzicht geven van de ontwikkeling van de BPM sinds 
1990? 

3 Hoeveel BPM-fraude heeft er in 2014 plaatsgevonden met betrek-
king tot de import van tweedehands auto’s? 

4 Hoeveel BPM-fraude heeft er in het eerste kwartaal van 2015 
plaatsgevonden met betrekking tot de import van tweedehands 
auto’s? 

5 Kunt u een overzicht geven van de ontwikkeling van de MRB sinds 
1990? 

6 Wat is de gemiddelde leeftijd van het personeel binnen de 
Belastingdienst? 

7 Hoeveel mensen gaan er binnen de Belastingdienst naar schatting 
in 2015 met pensioen? 

8 Hoeveel mensen worden er dit jaar naar schatting aangenomen bij 
de Belastingdienst? 

9 Kunt u een overzicht geven van de ontwikkeling van het aantal 
FTE’s in het APA/ATR team? 

10 Kunt u een overzicht geven van de resultaten van het Spoor 
3-project? 

11 Is het mogelijk om geen toeslagen op voorschot uit te betalen aan 
landen waarmee Nederland geen belastingverdrag heeft? 

12 Is het mogelijk geen toeslagen uit te keren als er geen officiële 
bevestiging is van inschrijving in een buitenlands bevolkingsregis-
ter? 

13 Wat zijn de risico’s van het niet doorgaan van het verplichte depot 
voor niet gecertificeerde uitzendbureaus? Zijn er alternatieven om 
fraude via malafide uitzendbureaus te verhalen? 

14 Hoe groot is de financiële strop van de mislukking van het digitale 
M-biljet? 

15 Waar kunnen de leden de informatie vinden die tot en met de 
dertiende halfjaarsrapportage standaard was opgenomen, over de 
bestandsomvang, de volumes belangrijkste werkstromen, 
Compliance indicatoren, Tevredenheid over de dienstverlening, 
Kwaliteit antwoorden Belastingtelefoon, Terugbelafspraken en 
aanvragen via de Belastingtelefoon, Klanttevredenheid, dienstverle-
ning Fiscale controles, Belastingen Horizontaal toezicht, Afgehan-
delde rulingverzoeken, Behandelde rulingverzoeken, Navorderin-
gen, correcties en naheffingen, Controles Douane, 
Dwanginvordering, Aantal medewerkers per 31 december, 
Bezetting per bedrijfsonderdeel, Instroom, uitstroom en door-
stroom, Internationale gegevensuitwisseling en dergelijke? Kan 
deze alsnog met de Kamer worden gedeeld? 

16 Kunt u de informatie over de stand van zaken van niet geïnde 
toeslagen in het buitenland zoals uitgelegd in deze halfjaarsrappor-
tage (0,2 miljard, waarvan minder dan 0,1 miljard inbaar) tevens 
geven voor de IB/LB/premies, VPB en BTW (meer dan 200 miljard 
per jaar, zijnde het duizendvoudig in belang)? 

17 Wat zijn de vijf grootste acute knelpunten in de uitvoering bij de 
Belastingdienst? 

18 Bij welke belastingen, automatiseringsprojecten of andere zaken 
zijn er momenteel tegenvallers van meer dan 100 miljoen? 

19 Kan worden aangegeven wat precies wordt onderzocht ten 
behoeve van de business case? 
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Nr. Vraag 
20 Wat bedoelt u met «een duidelijke fundering» ten aanzien van de 

business case, zoals u heeft gezegd tijdens het algemeen overleg 
Belastingdienst op 8 oktober 2014? 

21 Staat vast bij welk onderdeel van de Belastingdienst een eventuele 
investering moet neerslaan? 

22 (al. 2): «Opgedane ervaring met pilots «: Kunt u aangeven welke 
pilots het hier betreft en welke ervaring hier over wordt gesproken? 

23 (al. 4): «dat de aanpak radicaler moet»: Wat wordt hier bedoelt met 
radicaler? Wat betekent dat voor medewerkers, uitvoeringen en 
beschikbare systemen? 

24 (al. 5): Valt onder spoor A ook het laten vallen van de invordering 
van de toeslagen (Awir) onder de AWR? 

25 Wat wordt bedoeld met de opmerking dat rechtsbescherming in 
zijn huidige vorm leidt tot bureaucratie en nodeloze herhaalcontac-
ten? 

26 Aan welke wijzigingen denkt u ten aanzien van de rechtsbescher-
ming? 

27 (al. 3): «succesvolle aanpak LIC». Wat is die succesvolle aanpak van 
LIC en wat is het succesvolle aan het LIC? Wanneer is met het LIC 
begonnen? Kunt u dit kwantitatief onderbouwen, met bedragen en 
aantallen? 

28 Valt aan te geven welke invloed de Wet aanpak fraude toeslagen en 
fiscaliteit heeft op goedwillenden? 

29 (al. 4): Er wordt gesproken over verschillende risico categorieën, 
onder andere de hoogste risico categorie? Kunt u aangeven wat 
deze risico categorieën inhouden en hoeveel minder aanvragen 
(bedragen en cijfers)? 

30 Wat is de wettelijke grondslag om in het buitenland in te vorderen? 
31 Is het niet mogelijk om bij onvoldoende gegevens een individuele 

toetsing te doen laten plaats vinden via de gemeente? In het 
verleden werd bij een aanvraag huursubsidie in het lopende jaar 
een huurtoeslag verstrekt door de gemeente, het was dan ook bij 
de gemeente waar de verlening van de toeslag plaats vond. Is een 
individuele toetsing bij instabiele inkomensgegevens niet via de 
gemeente op te lossen? 

32 (al. 5) «doordat het invorderen van buitenlandse toeslagschulden 
niet de benodigde prioriteit had, is onduidelijk wat de Belasting-
dienst daadwerkelijk van de toeslagschuld kan terughalen.» Hoezo 
had dit geen prioriteit? Is de toeslagenfraude dan al niet vele jaren 
een issue van betekenis die in alle rapportages van de laatste jaren 
aan de orde kwam? Wordt de Nederlandse Staat dan niet al jaren 
door het misbruik van toeslagen opgelicht? En waarom heeft die 
fraude ondanks vele Kamervragen bij de Belastingdienst klaarblijke-
lijk niet die prioriteit gekregen? 

33 De aanpak werd door de politiek vervolgens al in 2012 versterkt 
door het opleggen van hogere boetes. Kennelijk waren de boetes 
daarvoor te laag om effectiviteit te bereiken. In deze en in vorige 
rapportages staat niet wat het effect is geweest van de hogere 
boetes. Hoe vaak worden boetes en voor welke bedragen die voor 
de verhoging zijn opgelegd en hoe vaak en voor welke bedragen na 
de verhoging? 

34 Wat is de termijn waarbinnen burgers het verhuizen naar een ander 
land moeten doorgeven? 

35 Wat zijn de gevolgen voor deze burger als niet binnen die termijn 
een vertrek is doorgegeven? 

36 Kunt u per genoemde concrete actie aangeven: 1. hoeveel 
middelen de actie kost in geld; 2. hoeveel middelen de actie kost in 
mankracht; 3. Wat de inschatting is van de Belastingdienst dat de 
actie succes heeft? 
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37 (al. 1 streepje 4): Momenteel is de capaciteit van het LIC onvol-

doende en wordt het dynamisch monitoren op «hold» gezet. Kunt u 
uitleggen waar de Belastingdienst die extra capaciteit vandaan 
haalt? 

38 (al. 3): «de rest zal als verloren beschouwd moeten worden». Is er 
hier geen sprake van een hoge mate van rechtsongelijkheid waarbij 
de goedwillende burger die wel verhaal biedt altijd dit pineut is? 

39 Is het mogelijk om voorschotverstrekking aan buitenlanders niet af 
te schaffen onder de vlag van beperkte verhaalmogelijkheden? 

40 Ziet u mogelijkheden om wet en regelgeving zodanig aan te 
passen, dat mensen die naar het buitenland vertrekken zonder de 
onterecht ontvangen toeslagen terug te betalen, internationaal 
gesignaleerd, strafrechtelijk opgespoord en vervolgd kunnen 
worden? 

41 Hoe vaak (procentueel) krijgt het Central Liaison Office van de 
Belastingdienst een positieve reactie van haar counterparts in het 
buitenland als er een verzoek wordt gedaan om bijstand bij de 
invordering? 

42 Wat is de succesgraad, van het Central Liaison Office, dat er 
uiteindelijk daadwerkelijk een vordering wordt terugbetaald? 

43 Wat gebeurt er wanneer uit de reactie op het inlichtingenverzoek 
blijkt dat er (op dat moment) geen verhaalsmogelijkheden zijn? 

44 (al. 2): Is hier geen sprake van een afwijking van het wettelijke 
traject? Is hier wel sprake van een onderzoek naar aanleiding 
waarvan bijzondere invorderingsmaatregelen worden gedaan? 
Worden bedrijven via dit semiautomatische systeem nu niet 
overmatig belast met loonvorderingen en derdenbeslagen? Wordt 
ook de wanbetaler niet onnodig hier door op kosten gejaagd, zijn 
bank brengt hier immers wel kosten voor in rekening?Vallen die 
toeslagschulden wel onder de belastinginvordering? 

45 Waarom kan bij het ontbreken van een verdrag en verordening 
geen verzoek om bijstand worden gedaan? Een verzoek kan toch 
altijd worden gedaan? 

46 Kunt u aangeven welke factoren een rol spelen bij de hoogte van de 
«vordering toeslagen» van de landen in tabel 1? 

47 In welke van de landen genoemd in tabel 1 is fraude een aanzien-
lijke factor in de hoogte van de openstaande vordering toeslagen 
en in welke landen komt de hoge vordering toeslagen vooral door 
bijvoorbeeld grote bilaterale arbeidsmobiliteit? 

48 Kunt u voor de bedragen, zoals genoemd in tabel 1, aangeven welk 
percentage van de bedragen vermoedelijk oninbaar is? Voor welk 
percentage is reeds een dwangbevel uitgevaardigd? 

49 Bij de aanpak leest men wel over verzoeken die door de Central 
Liaison Office naar het buitenland zijn verstuurd. Wat echter mist 
zijn aantallen, aan welke landen die zijn verstuurd en welk resultaat 
dat heeft opgeleverd. Wat is het resultaat van die verzoeken? 

50 Hoeveel antwoorden heeft Nederland gekregen en wat is de inhoud 
van de reacties? 

51 Wat is precies de inhoud van die verzoeken? Welke boetebedragen 
betreft het hier? 

52 In vorige rapportages stond informatie over het aantal strafrechte-
lijke onderzoeken naar Toeslagenfraude door de FIOD. Waarom 
ontbreekt deze informatie nu hier? 

53 Schiet de overheid ook op dit punt tekort schiet? 
54 Hoeveel onderzoeken in deze periode zijn opgestart cq afgehandeld 

en welke landen en personen daarbij betrokken zijn in beeld zijn 
gekomen? 

55 Doet de FIOD wel genoeg op dit gebied? Moeten zij niet meer van 
hun capaciteit aan deze enorme Toeslagenfraude besteden? 
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56 Heeft de FIOD daar wel voldoende capaciteit voor? 
57 Indien de FIOD andere belangrijke opsporingen moeten laten 

liggen, zou de FIOD dan niet moeten stoppen met niet-
opsporingsactiviteiten en die overdragen aan de een andere 
afdeling? 

58 Op dit moment lopen er fiscale verdragsonderhandelingen met 
Bulgarije, Polen, Zuid-Afrika en Zambia. Met welke andere landen 
zullen de aankomende 5 jaar verdragsonderhandelingen worden 
gestart om bepalingen te implementeren die zien op de terugvorde-
ring van alle toeslagen? 

59 Hoeveel FTE zijn er momenteel werkzaam bij het LIC? 
60 Met hoeveel FTE wordt het LIC uitgebreid? 
61 Wat is het budget van het LIC? 
62 Met hoeveel wordt het budget van het LIC uitgebreid? 
63 Hoeveel extra capaciteit wordt vrijgemaakt voor inlichtingenverzoe-

ken en waar komt deze vandaan? 
64 Als een van de hindernissen voor de aanpak wordt de beperkingen 

in capaciteiten en budget binnen de Belastingdienst aangevoerd. 
Klopt het de laatste jaren de Belastingdienst alleen maar extra 
medewerkers heeft kunnen werven omdat daarmee de opbrengst 
zou toenemen? 

65 Is de Belastingdienst wel in die werving geslaagd? 
66 Is het niet een probleem van de organisatie van de Belastingdienst? 
67 Is er niet sprake van dat de cultuur van de Belastingdienst een 

eilandjescultuur is? 
68 Is dit ook niet het geval bij nieuwe aanpak met een regieteam en 

extra capaciteit voor dat landelijk incassocentrum LIC om informa-
tieverzoeken voor te bereiden en over te dragen aan het CLO? 

69 Kennelijk zit bij dat LIC de expertise en kennis van de invordering. 
Waarom is het niet zo geregeld is dat het LIC zelf niet bevoegdheid 
krijgt om die informatie in het buitenland op te vragen. Is dit niet 
veel effectiever en efficiënter dan het via een CLO-postbus te laten 
verlopen? 

70 Juridisch gezien lijkt er geen belemmering. Zijn de wijzigingen die 
in EU-richtlijnen en EU-vorderingen op het gebied van de interna-
tionale samenwerking zijn toegepast vaak juist niet ingevoerd met 
de bedoeling om onderdelen van de Belastingdienst dichter bij 
elkaar te brengen? 

71 Dus niet via CLO-postbussen maar direct contact tussen gelijksoor-
tige dienstonderdelen. 

72 Toeslagen zou daar een goed voorbeeld voor zijn. Zou de aanpak 
van deze vorm van fraude niet sterk verbeterd kunnen worden als 
LIC zelf de bevoegdheid krijgt om gegevens uit te wisselen. 

73 Er wordt nog een opmerkelijke hindernis genoemd, dat de 
Belastingdienst ten aanzien van het terughalen van toeslagschul-
den rekening moet houden met de beschikbare capaciteit van de 
counterparts van de CLO’s in de betreffende landen. Kunt u dit 
nader onderbouwen? 

74 Op welke grond moeten wij als Nederland rekening houden met het 
aantal medewerkers van buitenlandse CLO’s. Op welke rechtsbasis? 
Is dat voorts wederkerig, houden die landen daar ook rekening mee 
als ze informatieverzoeken naar Nederland sturen? 

75 Kennelijk wordt door staten als Bulgarije en Roemenië, Nederland 
en/of de Nederlandse CLO niet bepaald hoog gewaardeerd. Zou de 
Nederlandse Belastingdienst dat niet eens intern moeten 
onderzoeken? 

76 (al. 5) Kunt u aangeven waarom de invordering van toeslagschul-
den niet verdragsrechtelijk geregeld is? 
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77 (al. 6) Ook ten aanzien van buitenlandse debiteuren wordt 

dynamisch monitoren toegepast? Kunt u aangeven hoe er in deze 
gevallen over de juiste informatie wordt beschikt? Kunt u aangeven 
over de tijd over hoeveel personen er niet over inkomensgegevens 
wordt beschikt? 

78 Kunt u inzicht geven in alle additionele kosten die de Belasting-
dienst moet maken om onterecht ontvangen toeslagen in het 
buitenland terug te vorderen? Hoeveel bedragen deze kosten? En 
hoeveel is dat als percentage van het terug te vorderen bedrag? 

79 (al. 1) Welke invorderingsmaatregelen kan men treffen bij iemand 
die een onbekend adres heeft? 

80 (al. 5) Worden deze schulden als belastingschulden ingevorderd 
met behulp van de belastingdeurwaarders of worden deze 
schulden door middel van een gerechtsdeurwaarder als privaat-
rechtelijke schulden ingevorderd? 

81 Kunt u aangeven welke maatstaven voor effectiviteit u hanteert ten 
aanzien van het functioneren van (buitenlandse) incassobureaus? 
Zijn maatstaven per verrichte handeling of per geïncasseerd 
bedrag? 

82 Wat is de wettelijke grondslag om in te vorderen in Marokko en 
Turkije? 

83 Lachen die incassobureaus zich in Marokko en Turkije zich geen 
bult, immers er is geen mogelijkheid tot verhaal op vermogen? En 
zij kunnen wel bedragen voor hun diensten in rekening brengen? Is 
niet te verwachten dat de opbrengst nihil zal zijn? 

84 En als die opbrengst niet nihil is hoe kunt u garanderen dat dit geld 
niet verkregen is via onacceptabele praktijken? 

85 Is de invordering via de civiele weg, ook in Bulgarije, gewoon niet 
te duur? 

86 Wat zijn de kosten van de pilot-projecten met buitenlandse 
incassobureaus? 

87 Wat verwacht u van de resultaten van deze pilot-projecten? 
Wanneer is / zijn de pilots geslaagd en wanneer niet? 

88 Wat is, behalve het principe, het voordeel voor de Nederlandse 
belastingbetaler om de buitenlandse toeslagschuldenaar enkel 
fysiek te confronteren met zijn schuld? 

89 Zijn er mogelijkheden om de vordering op buitenlandse toeslagont-
vangers rechtsgeldig te verkopen aan lokale incassobureaus met 
invorderingsmethoden die zijn aangepast aan de lokale wet en 
regelgeving? 

90 (al. 1): Wat is de uitkomst van het eerste vonnis in de Bulgaren 
fraude? 

91 Is de gehele aanpak van de Bulgaren fraude niet «een schip van 
bijleggen»? Kost het niet meer dan er binnen komt, of ooit zal 
binnen komen? 

92 (al. 4 en 5): Hoe verhoudt het getal van 290.000 ongevalideerde 
bankrekeningen zich met de 433.000 VOW-gevallen en met de 
75.000 buitenlandse adressen met een bankrekeningnummer? 

93 Bij hoeveel belastingplichtigen speelt het probleem dat bewind-
voerders vastlopen in het proces naar één bankrekeningnummer? 

94 (laatste al.): Op basis waarvan vinden steekproefsgewijze adrescon-
trole plaats en wat is het resultaat van de vervolgacties? 

95 U stelt op pagina 17 dat er steekproefsgewijs adresbezoeken zijn 
afgelegd om onbetaalde MRB van buitenlandse kentekens op te 
sporen? Hoeveel individuen zijn op deze wijze gecontroleerd? 
Hoeveel is dat als % van het totale bereik? M.a.w. wat is de 
pakkans? 

96 Wat zijn de kosten van het project «buitenlandse kentekens»? 
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97 Wat zijn de vervolgstappen bij de aanpak van buitenlandse 

kentekens? Kan er ook een deel worden geautomatiseerd? 
98 (al. 3): Welke specifieke acties en met welk resultaat? 
99 U stelt op pagina 18 dat de mensen die hier wonen maar zich niet 

hier hebben ingeschreven, een lastig traceerbare groep is. Maken 
deze mensen deel uit van de doelgroep van de steekproefsgewijze 
aanpak, zoals genoemd in de eerste pijler van het project «buiten-
landse kentekens»? Indien nee, waarom niet? 

100 Welke businesscase wordt uitgewerkt met betrekking tot de tax 
gap? 

101 Hoe groot is de geschatte fraude met toeslagen? 
102 (al. 4) Wat is het uiteindelijke resultaat van het strafrechtelijk 

onderzoek geweest? 
103 (laatste al.): Voor welk bedrag is er beslag gelegd en welk bedrag is 

uiteindelijk binnen gehaald door betaling en door uitwinning? 
104 Kunt u inzicht geven in de totale kosten van terugvordering van 

onterecht ontvangen toeslagen die de Belastingdienst heeft moeten 
maken in Nederland en daarbuiten? En hoeveel is dat als percen-
tage van het terug te vorderen bedrag? 

105 Kunt u inzicht geven in de totale apparaatskosten van het toesla-
gensysteem voor de Belastingdienst? 

106 Hoe verloopt de samenwerking binnen overheidsdiensten bij de 
bestrijding van fraude? Welke stappen worden er ondernomen om 
samenwerking beter te bevorderen? 

107 Welke vervolgstappen worden er ondernomen om de samenwer-
king met externen bij de aanpak van fraude te optimaliseren en uit 
te breiden? 

108 Hoe is het mogelijk dat een belastingadviseur vele jaren achter 
elkaar 2500 onjuiste aangiften kan doen, hiermee 2,8 miljoen euro 
steelt zonder dat er ergens een bel gaat rinkelen bij de Belasting-
dienst. Is dit nog steeds mogelijk? Wat zegt dit over de kwaliteit van 
de controlesystemen van de Belastingdienst? 

109 (al. 2): Hoeveel van die € 2,8 miljoen is uiteindelijk weer 
binnengehaald? 

110 (laatste al.): Bij een derde van de gevallenbleek de woonsituatie niet 
juist te zijn? Is dit door te rekken in een breder perspectief? 

111 Wat zijn de effecten van de bijdragen van externen en van de 
ANPR-acties? 

112 Wat is de procentuele kans voor een toeslagontvanger, om 
geconfronteerd te worden met een fysieke BRP-controle? 

113 Wat is de kans, dat een fysieke BRP-controle geen fraude consta-
teert terwijl dit wel het geval is? 

114 Kunt u uiteenzetten hoe een fysieke BRP-controle leidt tot ontdek-
king van fraude, als fysieke bewijzen ontbreken en de betrokken 
personen blijven liegen over de situatie? 

115 Kunt u inzicht geven in het effect van het toeslagensysteem op de 
kwaliteit van de BRP-registratie? Is het toeslagensysteem niet 
verreweg de belangrijkste reden voor mensen om de BRP-
registratie te laten afwijken van de werkelijkheid? 

116 Hoe hoog waren de kosten van de pilot uitbesteding incasso 
externe kleine invorderingen? 

117 (al. 3): Er is voor € 319 miljoen conservatoir beslag gelegd. Is dit de 
opbrengst of het de verschuldigde belasting? 

118 (al. 6): De resultaten van de externe pilot zijn (ongeveer) gelijk aan 
de resultaten van de interne pilot. Kunt ook een vergelijking van de 
kosten maken van de externe pilot versus de interne pilot? 

119 Hoeveel burgers hebben een beroep gedaan op de regeling 
dwangsom indien de toeslag niet tijdig wordt vastgesteld? 
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120 Hoe vaak heeft de Belastingdienst een brief gestuurd aan een 

toeslaggerechtigde om de toeslag later definitief vast te mogen 
stellen louter en alleen omdat de Belastingdienst/Toeslagen anders 
over de dwangsomtermijn zou komen? 

121 (al. 1); Kunt u verklaren waarom die resultaten gelijk zijn? 
122 Een ander effect van de versnelling van het definitief toekennen van 

toeslagen is een relatieve stijging van het bedrag aan terugvorde-
ringen in de tweede helft van 2014. Graag nadere toelichting met 
cijfers en wat zijn hier de gevolgen van? 

123 Wat zijn onbekende aanvragers? 
124 Kunt u inzicht geven in het totaal aantal (arbeids)uren dat belasting-

plichtigen in totaal kwijt zijn aan het proces van aanvragen, 
wijziging, terugvordering en sanctionering van toeslagen? 

125 (al. 3) kunt u cijfermatig aangeven hoe deze opties worden 
gebruikt? Hoeveel wordt er buiten invordering gesteld over de 
jaren, absoluut en %? 

126 Tabel: Uit de tabel blijkt dat er weer € 300 miljoen zijn bij gekomen? 
Wat is de verklaring hier voor? 

127 In het overzicht op pagina 25 zien we dat er voor € 31 miljoen 
«buiten vordering is gesteld». Kunt u toelichten wat dat precies 
betekend? 

128 Hoe komt het dat over 2013 slechts 65,5% van het teruggevorderde 
bedrag is terugbetaald? Is dit het effect van de veel langere 
terugbetaaltermijnen? Brengen deze veel langer termijnen de 
mensen eigenlijk niet in meer problemen? 

129 Hoeveel klachten zijn binnengekomen bij de Belastingdienst over 
kwijtgeraakte poststukken in Heerlen? 

130 Kunt u het rapport, waaruit de conclusie getrokken is niet langer 
door te gaan met het depotstelsel, aan de Kamer doen toekomen? 

131 Hoeveel kosten zijn er gemaakt voor de invoering van het 
depotstelsel? 

132 Kan de regering aangeven wanneer er een digitale versie komt van 
het f-biljet? 

133 Hoe zo gestart met een onderzoek naar fraude bestrijding met 
andere overheden? Dat liep toch al, waarom nog onderzoek? 

134 Kunt u de volgende tabellen uit de 13e halfjaarsrapportage met de 
cijfers voor 2014 aan de Kamer doen toekomen: kengetallen 
intracommunautaire btw-fraude, stand openstaande voorschotten, 
compliance indicatoren, tevredenheid over dienstverlening, 
kwaliteit antwoorden Belastingtelefoon, klanttevredenheid 
dienstverlening, afgehandelde en behandelde rulingverzoeken, 
navorderingen correcties en naheffingen, beroepschriften in 
cassatie bij de Hoge Raad, bestede capaciteit FIOD, afhandeling 
fraudemeldingen, internationale wederzijdse bijstand, fiscale 
kwaliteitsindex, verzoeken om inlichtingen aan het buitenland, 
ontvangen antwoorden van het buitenland en overzicht verzoeken, 
inlichtingen, spontane uitwisseling, automatische uitwisseling per 
land in 2013? 

135 Hoe ontwikkelt zich de telefonische bereikbaarheid van de 
Belastingtelefoon? Kunnen pieken in de vragen beter worden 
opgevangen? 

136 Kan de telefonische bereikbaarheid van de Belastingdienst in 2014 
per maand worden weergegeven? 

137 83% van de terugbelafspraken zijn nagekomen volgens afspraak 
met burgers en bedrijven. 17% is dus niet conform die afspraak 
nagekomen. Om hoeveel gevallen gaat het dan? 

138 Hebben mensen altijd de keuze om te wachten tot zij aan de beurt 
zijn bij de belastingtelefoon of wordt de verbinding bij overschrij-
ding van een bepaald wachttijd verbroken? 
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139 Hoeveel klachten zijn er binnengekomen die betrekking hebben op 

de invoering van 1 bankrekeningnummer? Welk percentage van het 
totaal is dat? 

140 Uit tabel 1 valt op te maken dat op de meeste punten m.b.t. de 
dienstverlening slechter wordt gescoord dan in 2013. In hoeverre is 
dit te wijten aan capaciteitsgebrek? 

141 Welke acties worden ondernomen om in de volgende halfjaarsrap-
portage betere cijfers te kunnen laten zien? 

142 Voor de afhandeling van bezwaarschriften gelden wettelijke 
termijnen. Uit deze rapportage blijkt dat bij de afhandeling van de 
bezwaren 18% niet binnen de wettelijk termijn wordt afgedaan. De 
doelstelling is dat maximaal 5% van de termijnen overschreden 
mogen worden. Het is nu al meer dan 5 jaar zo dat de bezwaren bij 
de Belastingdienst niet binnen de wettelijke termijn worden 
afgedaan. Welke maatregelen worden genomen om dit tij te keren? 

143 Wat is de verklaring voor het afgenomen aantal hulp bij aangifte? 
144 Hoeveel extra aangiften worden er verwacht naar aanleiding van de 

Loontabel-misslagen in 2014? 
145 Kan worden opgesomd onder welke voorwaarden een vordering 

als oninbaar kan worden bestempeld? 
146 Kan worden uitgesplitst op welke belastingmiddelen de oninbare 

vorderingen betrekking hebben? 
147 Voor welk bedrag staat de 0,6% aan oninbare vorderingen? 
148 Tabel 12. Zou u hier ook de bedragen kunnen geven en de 

toelichting daarop? 
149 Uit tabel 13 blijkt dat de Belastingdienst in 2014, 30.015 fte tot zijn 

beschikking heeft. Hoeveel is dat in 2015? En hoeveel in 2020? 
150 Kunt u aangeven welke tabellen in de dertiende halfjaarsrapportage 

stonden en nu zijn weggelaten? Kunt u die naar de Kamer sturen, 
voor zover ze niet in de in deze halfjaarsrapportage staan?
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